
Reactie: Uitbreiding rookverbod
Ik vind het klin-klare onzin. Dat roken nogsteeds wordt vergeleken met dampen. Ik zal het even kort 
en bondig voor jullie uitleggen:

Een e-sigaret is kortgezegt een batterij waar aan een gloeidraad is verbonden. Om dit gloeidraad zit 
een wick-middel (wat vaak een organische katoen is). Dit wick-middel houdt de e-liquid vast. Het 
gloeidraad wat gewikkeld is (ook wel coil genoemd) wordt warm door de batterij (welke 
tegenwoordig vaak zelf te regelen is naar persoonlijk gewenst resultaat). Hierdoor wordt het 
gloeidraad warm, waardoor de e-liquid uit het katoen VERDAMPT. Er vindt geen verbranding plaats 
waardoor er geen rook ontstaat. Daarom is het onterecht dat e-sigaretten gelijk worden behandeld als 
'normale' sigaretten.

Tevens zou het voor de volksgezondheid juist baat hebben wanneer er wèl gedampt mag worden op 
openbare plekken. Mensen zullen dan eerder overstappen op een middel wat volgens betrouwbare 
onderzoeken 95% (!) minder schadelijk is als een 'normale' sigaret. Daarnaast gebruiken mensen de e-
sigaret vaak om te stoppen met roken. Waarom zou je iemand (dat oprecht probeert te stoppen met 
een van de meest dodelijke verslavingen) dwars liggen door er een verbod op te brengen? Het is 
bekend dat e-sigaretten een beter resultaat geven (twee keer zo hoog) om te stoppen met roken, dan 
bijvoorbeeld met behulp van nicotinepleisters/kauwgom. 

Daarnaast bestaat een e-liquid uit 3-4 ingredienten. Tabak uit een stuk of 80 ingredienten, waarvan er 
een groot aantal erg slecht zijn voor de gezondheid. De ingredienten in e-liquid zijn allemaal 
goedgekeurd door de EU en is er geen bewijs dat deze schadelijk zijn voor de gezondheid. Jullie 
kunnen zelf hier over ook onderzoeken opzoeken en dan logisch nadenken dat dit uiteindelijk alleen 
maar negatieve effecten gaat geven. 

Mochten jullie het je afvragen; nee ik rook of damp zelf niet. Ik doe hier graag onderzoeken over 
aangezien ik het een erg belangrijk onderwerp vind. 

Nogmaals, denk hier goed over na. Ga zelf op onderzoek uit en bekijk even goed wat nou de waarheid 
is over de e-sigaret (en toebehoren) en bedenk daarna nogmaals: waarom willen wij mensen die 
oprecht beter willen leven dwars liggen? Dit heeft namelijk hetzelfde resultaat dat er dan in 
concertzalen en discotheken geen rookmachines geplaatst mogen worden, want dat moet dan ook 
verboden worden aangezien dit het zelfde principe is. En dat zou krom zijn als dat niet gaat gebeuren, 
toch?

Maak het jullie zelf makkelijk; laat het zoals het is en zoek meer info op dit gebied en onderzoeken. 


